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Za nami losowanie kalendarza na nowy sezon. Delegatem Romy przy okazji

tego wydarzenia był Claudio Fenucci. Telewizja Sky Sport zdołała zapytać

przy tej okazji dyrektora Romy o obecną sytuację.

 

Błąd, którego nie można powtórzyć?

- Przegrać zbyt dużo spotkań, jednak zaczęliśmy sezon dobrze, mamy trenera, który

zintegrował się bardzo dobrze z naszą rzeczywistością. Pod względem technicznym

zespół ma ten sam atak, co w zeszłym sezonie i został wzmocniony w innych

formacjach.

 

Osvaldo?

- Uważam go za jednego z najlepszych napastników, miałem go również w Lecce i

mogę powiedzieć, że znam go dobrze. Tak wygląda nasza kadra w tym momencie,

jeśli zostaną wykonane dalsze ruchy, to w celu jej wzmocnienia. Może też być tak,

że zatrzymamy Osvaldo.
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